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    ROČNÍK  XXX 

obecní zpravodaj         LÉTO 2024 

                         

 
Milí spoluobčané,  
   jsme v půlce roku 2024 a za pár dní začnou dětem a studentům prázdniny, učitelům zasloužené volno a my „jinak“ 
pracující si doufám, budeme moct odpočnout na dovolených. Prázdniny jsou dobou, kdy děti na chvilku opustí rodiče 
a pojedou na tábory nebo k babičce a dědovi. My rodiče tuto dobu vítáme s očekáváním, protože nebudeme muset 
odpovídat na věčné otázky – proč, kde, v kolik…, nebudeme muset děti večer honit do postele, nebudeme muset 
sbírat „odložené“ věci a hlavně dva měsíce nebudeme muset připravovat svačiny  . 
   S příchodem léta a prázdnin zjišťujeme, že i počasí nás nechce nechat nepřipravené, a proto nás věčně zkouší. Ze 
dne na den se umí teploty snížit nebo zvýšit i o několik stupňů to asi proto, aby nástup prázdnin a léta nebyl 
jednoduchý a my byli stále ve střehu a připravení s deštníkem, svetrem, a nebo s nějakým jiným plánem na výlet.   
   Teď v červnu se ve škole rozloučíme se sedmi šikovnými páťáky a přejeme, ať se jim na dalších školách daří. Už teď 
ale také víme, že zářijoví prvňáčci budou, a bude jich dost asi deset. Možná to tak každý nevidí, ale naše malá 
vesnická škola vychovává chytré a kamarádské děti, které se ve světě neztratí, což dokazují úspěchy studentů, kteří 
naší školou prošli. Již nyní také víme, že v učitelském sboru dojde k obměně. Do zaslouženého důchodu odchází paní 

učitelka Kroulíková, s kterou se rozloučili nejen žáci a kolegyně ze školy, ale i rodiče dětí, 
které za dlouhou dobu učila. A když někdo odchází, tak většinou i někdo nový přichází. 
Prvňáčci se už teď mohou v září těšit na novou paní učitelku  . 
 

   A tak tedy děti… užívejte si o prázdninách každé volné chvilky, podnikejte výlety, 
koupejte se v potoce, buďte s kamarády a sportujte. Při každé takové chvíli ale prosím 
pamatujte na své zdraví.  
   Ostatním spoluobčanům přeji krásné dovolené a volné chvíle, vždyť jaké si je 
uděláme, takové budou        , ať v Česku za humny nebo ve velké cizině. 
                                        Ester Horáková, starostka 
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Životní jubilea:           
 
     Červenec 

Stodůlka Josef               Podbřezí 80 let 
         Úmrtí:                                             

 Srpen                      
              Plištilová Růžena            Lhota Netřeba  85 let            Petrová Věra     Chábory     17.4.2024   
              Doležalová Jaroslava     Lhota Netřeba    83 let      
              Paštová Vlasta              Lhota Netřeba 65 let        Čest její památce. 
 Pašta Josef              Lhota Netřeba 65 let                   
                                                                                                                                                   
                      Září          
   Endler Miroslav  Podbřezí   87 let           Výročí svatby:         
 Netíková Anna  Lhota Netřeba  81 let 
 Mervartová Lidmila Podbřezí  80 let          Václav a Věra Vojnarovi          8. 8. 1964    diamantová 
 Bílek Václav  Chábory  80 let               
                                Gratulujeme 

            Oslavencům přejeme dobré zdraví!             

      
 

 
 

 

INFORMACE Z OBCE 
 

 

Schůze zastupitelstva Obce Podbřezí 

 

 
 
Schůze ze dne 23. 4. 2024 
 

ZO schvaluje: 
 

 Převod pozemků parc. č.  st. 171, 172, 173, 233, 234 a pozemků parc. č. 701/3 a 701/30 a bytových 

domů čp. 96, 97, 98  z Obce Podbřezí na Bytové družstvo Podbřezí 21 
 

 Dodatek č. 1 s ÚZSVM, Praha 2   
 
 Individuální dotace a veřejnoprávní smlouvy na rok 2024 pro: 

 
- Pavla Pohlová – v celkové výši 10.000,- Kč 
- SDH Lhota Netřeba – v celkové výši 12.000,- Kč 
- SDH Podbřezí – v celkové výši 15.000,- Kč 

 

SPOLEČENSKÁ KRONIKA 
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Schůze ze dne 6. 6. 2024 
 

ZO schvaluje: 
 Účetní závěrku Obce Podbřezí za účetní období roku 2023, kterou tvoří rozvaha, výkaz zisků a ztrát a příloha, 

náklady celkem 12.426.394,24 Kč, výnosy celkem 14.682.813,07 Kč, výsledek hospodaření za účetní období 
roku 2023 činí zisk 2.256.418,83 Kč. 

 Závěrečný účet obce Podbřezí za rok 2023 s vyslovením souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez 
výhrad. 

 Účetní závěrku Základní školy a Montessori mateřské školy Podbřezí za účetní období roku 2023, kterou tvoří 
rozvaha, výkaz zisků a ztrát a příloha. Výsledek hospodaření za účetní období roku 2023 je zisk ve výši 
23.257,50 Kč. 

 Záměr prodeje pozemku parc. č. 714/15 v obci a k.ú. Podbřezí. 
 Záměr uzavřít smlouvu s obcí Kvasiny, která skrze svou Pečovatelskou službu bude poskytovat základní péči 

obyvatelům Podbřezí. 
 
 
 
 

ODPADOVÉ OKÉNKO 
 

- Žádáme všechny občany i majitele chalup o pečlivější třídění odpadu, do popelnic – směsného odpadu 
nesmí přijít papír, plast, sklo, plechovky!!! 

- Dále při třídění, žádáme o sešlápnutí plechovek a PET lahví. 
 

- Dále žádáme domácnosti v Podbřezí, napojené na splaškovou kanalizaci, aby nevyhazovali zbytky jídla do 
WC!!! 

 

 
 
 
 

 
 
VÍTE, že Domácí hospic Setkání… 
poskytuje nevyléčitelně nemocným služby hospicové péče v domácím prostředí BEZPLATNĚ? 
Naším posláním je umožnit pacientům s vážným onemocněním, u kterých již není nutná nemocniční péče, důstojně a 
v kruhu své rodiny a přátel prožít poslední etapu svého života. 
Víte, že ... 

 hospicoví lékaři a zdravotní sestry mají více než 10 let praxe a zkušeností s paliativní péčí a pomáhali 

doprovázet několik stovek pacientů na konci života? 

 hospic poskytuje služby také doprovázejícím rodinám po celou dobu péče o nemocného, v době úmrtí i 

v době zármutku? 

 během doprovázení může rodina kdykoliv ve dne v noci 24/7 zavolat na pohotovostní číslo a požádat o 

pomoc? 

 součástí bezplatné hospicové péče je také služba sociálních pracovnic, psychoterapeuta a duchovních, pokud 

si to pacient nebo rodina přejí? 

 hospic nabízí také další DOPLŇKOVÉ SLUŽBY - zapůjčení pomůcek, hlídání, hygienu a služby pro veřejnost? 

(bližší informace a ceník na www.hospicrychnov.cz) 

Všestranně podporujeme rodiny, které na sebe převezmou péči o umírajícího v domácím prostředí. 
Domácí hospic Setkání jezdí na území do 30 km od Rychnova nad Kněžnou. V tomto regionu je nejdéle fungující 
službou tohoto typu. Hospicoví pracovníci jsou trpěliví a laskaví a mají na pacienty a jejich rodiny vždy dost času. 
Neváhejte se na nás obrátit s dotazy ve všední dny 9.00 – 15.30 na telefonní číslo 733 694 160.  

http://www.hospicrychnov.cz/
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SPOLKY A SDRUŽENÍ OBCE 

 

Sportovní klub Skalka 
 

Skalecké bůro aneb kros -  2. ročník 26. 5. 2024 
 

      Dne 26. 5. 2024 se uskutečnil v Podbřezí 2. ročník běžeckého závodu pod názvem „Skalecké bůro aneb kros“.  
      Přípravy na tento ročník se tentokrát neobešly bez komplikací, kdy do příprav zasáhla sama příroda. Po jarních 
deštích a tání sněhu se zvedla hladina Zlatého potoka natolik, že proud shodil lávku přes řeku, po které běháme ke 
skautskému domku. Naštěstí lávka nebyla příliš poškozena. Pan Cvejn se synem, pan Doležal a pan Melichar za 
pomoci umu a techniky dostali lávku na původní místo, včetně opravy poškozených částí. Po následném vyztužení 
lávky v jejím středu jsme si oddychli, že Zlatý potok přeběhneme suchou nohou, a nemusíme počítat s variantou 
brodu. 
    Po ranním deštíku za krásného běžeckého počasí (jasno 20 °C) se na hřišti pod zámkem Skalka sešli běžkyně a 
běžci, kteří byli odhodlání zaběhnout si členitou krosovou trať o délce 5,02 km se spoustou různých povrchů. Náš 
první ročník měl dobré ohlasy, a tak se počet závodnic a závodníků rozrostl na 38. Na startovní listině se mezi 
ostřílenými běžkyněmi a běžci objevili i běžkyně a běžci rekreační, což je krásné, a tleskáme jejich odvaze. 
    Kdo se zaregistroval, obdržel malý dárek od Condro Kamzík. Těsně před desátou hodinou, kdy byla hotová 
prezentace, jsme se přesunuli z hřiště na náves k Volfovým, kde byl start závodu. Po krátkém výkladu tratě už nic 
nebránilo závod odstartovat. Z návsi se vyběhlo mezi domky, a dál se běželo už po polní cestě směrem na Masty ke 
Zlatému potoku. Po přeběhu opravené lávky čekal na všechny běh po louce, která byla krásně posečená, a nic 
neubrala na rychlosti běhu. Cestou ke skautskému domku na nás čekal první ostřejší kopeček. Po doběhu k silnici 
z obce Masty na Škutinu následovala otočka na cestu ke Lhotě. Zde byla i občerstvovací stanice, kterou bez chybky 
zajistil Libor Umlauf. Spousta běžkyň a běžců ji ráda využila. Libor zajistil i bezpečnost všech na silnici z Mastů a od 
Škutiny, za což moc děkujeme. Směrem ke Lhotě nás čekal jediný čistě asfaltový úsek. Po absolvovaném asfaltovém 
stoupání se před obcí Lhota objevila směrovka, kde přibyl nápis „Občerstvení 200 m“. Po doběhu do Lhoty nás u 
zvoničky čekalo milé překvapení, kdy na lavičce u zvoničky byl pan Tomáš s rodinou, kteří nám mohutně fandili a na 
stole před lavičkou nabízeli občerstvení jako vodu, pivo, meloun, chlebíčky a jednohubky. Když jsme to viděli, tak 

jsme se divili, že tu někdo z běžců nezůstal i na oběd 😊. Děkujeme za tuto podporu a atmosféru, byli jste perfektní. 
Od zvoničky jsme běželi po vysečené cestě směrem ke krásně opravenému šedému křížku. Dále následovalo klesání 
ke Zlatému potoku, kde byl připraven poslední kopec vyšperkovaný měřeným úsekem. Pak už nás znovu po seběhu 
vedly červené značky a bílé fáborky okolo židovského hřbitova podél nového posezení, dále přes lávku a nakonec do 
cíle k jabloni u mostu. V cíli na všechny zúčastněné čekalo občerstvení v podobě čaje, vody, ovoce a domácího 
štrůdlu. Všichni, co se umístili na prvním až třetím místě v jednotlivých kategoriích, vystoupali na nové stupně 
vítězů, kde z rukou paní starostky Ester Horákové a organizátorů obdrželi perníkové medaile, diplomy, měšec s 
bůrem a věcné ceny od sponzorů.  
   Nemohlo chybět i vyhlášení těch nejrychlejších. Nejlepším mužem se stal v novém traťovém rekordu Honza 
Všetička z Kounova s časem 0:19:37. Nejlepší ženou se stala Verča Holíková z Wikov SKI Skuhrov n. Bělou s časem 
0:23:02. Ti obdrželi speciálně jen pro tento závod vyrobenou trofej a ceny od pivovaru Ovipistán. Umístění ostatních 
v celkovém pořadí a v jednotlivých kategoriích je ve výsledkových listinách, které jsou k dispozici na webu obce. Po 
vyhlášení následovala i malá tombola, kde se losovaly také pěkné ceny. Všichni jsme si dopoledne moc užili, což 
potvrzují i komentáře účastníků, jak osobně, tak na sociálních sítích a běžeckých aplikacích.  
Tímto chceme poděkovat všem, kteří se závodu zúčastnili a doběhli až do cíle (ve Lhotě to bylo opravdu těžké 

rozhodnutí 😊).  
   Touto cestou děkujeme Obci Podbřezí za poskytnutí zázemí a vyvěšení plakátů na sítích, oddílu Wikov SKI Skuhrov 
nad Bělou za zapůjčení časomíry, přístřešku, vozu a věnování cen v podobě balení piv Primátor. Dále děkujeme 
Katce Staníkové za balení nejrůznějších čajů od firmy TEEKANNE. Dále děkujeme za podporu Vendulce Vlčkové od 
Cemio Kamzík a klukům z pivovaru Ovipistán z Ledců v podobě drobných dárků pro všechny a ceny pro ty, co 
vystoupili na stupně vítězů. Také děkujeme firmě PRODIA s.r.o. za zapůjčení centrály a členům SK Skalka za pomoc 
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při organizaci a podporu. Díky všem občanům Podbřezí a Lhoty Netřeby, kteří nám pomohli s přípravou tratě. Díky 
také rodinám organizátorů, bez jejich pomoci by to opravdu nešlo.  
Speciální poděkování patří pánům Slávkovi Cvejnovi, Pavlovi Cvejnovi, Miroslavu Doležalovi a Pavlu Melicharovi za 
opravu lávky přes Zlatý potok.  
 
Nyní se už můžeme těšit na příští ročník. V květnu 2025 „Ahoj“ na startu. 
 

Za organizátory akce: Petr Touc, Honza Křepela a jejich rodiny 
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Florbal Cup 2024 – Voděrady 
 

   Velikonoční volno jsme si vyplnili florbalovým turnajem, který se konal 30. března ve školní tělocvičně ve Voděradech. Turnaje 
se zúčastnilo dvanáct družstev rozdělených do dvou skupin, kdy nejlepší čtyři následně postoupily do play-off. My jsme na turnaj 
odjeli ve složení brankář Pepa Pohl a hráči Matěj Stodůlka, Dominik Umlauf, Filip Umlauf, Tomáš Ehl, Láďa Mičian a Šimon 
Zelený.  
   Vzhledem k tomu, že se na florbal už tak často nescházíme, bývají pro nás začátky turnajů náročnější. Trvá nám, než se alespoň 
trochu rozehrajeme a sehrajeme. První zápas proti Chrastu jsme vyrovnali až v poslední minutě a se štěstím otočili deset vteřin 
před koncem zápasu a brali jsme výhru 3:2. Důležitá výhra na úvod turnaje. Následovalo klidnější vítězství proti týmu FBC Kopec 
5:3, ale následně přišla prohra 1:2, kdy Jameson HB rozhodl o své výhře brankou v poslední vteřině. Dále přišly dva jednodušší 
zápasy, kdy jsme nejprve porazili Sunday players 6:1 a poté TJ Pitbuls Chotěboř 6:2. Ze skupiny jsme do play-off postoupili 
z prvního místa. 
   Před začátkem play-off se uskutečnil vložený turnaj v nájezdech, do kterého musel být nominován jeden brankář a jeden hráč 
z každého týmu. Za SK Skalka nastoupili brankář Pepa Pohl a střelec Dominik Umlauf. Klukům se zadařilo a společně získali třetí 
místo v miniturnaji. 
   Následovalo čtvrtfinále, kde jsme vyzvali Orebitský dřeváky. Ačkoli podle názvu to mohlo vyzývat k jednoduchému utkání, tak 
opak byl pravdou. Vyrovnané utkání jsme rozhodli až trefou do prázdné brány a postoupili dále po výhře 4:2. V  semifinále nás 
čekali Los Panteros. V utkání se dlouho čekalo na první branku, která následně přišla z holí soupeře. A přestože jsme v jednu 
chvíli prohrávali 0:2, nevzdali jsme se a povedlo se 
nám díky hře bez brankáře vyrovnat na 2:2. O 
postupujícím do finále rozhodly nájezdy. My první 
dva nájezdy proměnili, a soupeř naopak neskóroval 
ani jednou a postup do finále byl náš. Ve finále jsme 
narazili na soupeře ze skupiny FBC Kopec. Brzy jsme 
šli do vedení, a nakonec jsme si finále pohlídali a 
vcelku jednoznačně vyhráli 6:2 a získali po delší době 
opět nějaký florbalový titul. Důkazem o velmi 
povedeném turnaji bylo to, že nejlepší střelci turnaje 
byli Dominik Umlauf s 11 góly a hned za ním Filip 
Umlauf s 10 góly. Zároveň Pepa Pohl byl vyhlášen 
nejlepším brankářem celého turnaje. 
Děkujeme SK Skalka za podporu a dalším turnajem 
pro nás bude tradiční červencový Open air 
v Dobrušce.  

 
 
 
 
 

Turnaj v Benďáku 
 

   V sobotu 25. května se sešlo 26 hráčů na hřišti za školou na 13. ročníku turnaje v benďáku. Turnaj nám kolidoval společně se 
semifinále mistroství světa v hokeji, kdy Češi hráli v odpoledních hodinách proti Švédsku a my samozřejmě museli fandit. A tak 
turnaj začal netradičně, kdy se vždy o přestávce hokejového utkání odehrály dva zápasy benďáku a zbytek turnaje pokračoval až 
po tom, co jsme oslavili postup našich hokejistů do finále MS. Pět týmů sehrálo dohromady 24 zápasů, a finále končilo až kolem 
osmé hodiny večer.  
 
Kde Obrana?    Špekáčci:   Koukáme na hokej:  Šmouliens:             První vyhrání z kapsy vyhání:  
Filip Umlauf    Dominik Umlauf   Míra Jarkovský  Jakub Volf            Tomáš Ehl 
Josef Kašpar    Vladimír Mičian  Lukáš Ehl  Šimon Zelený            Václav Kletečka 
Tomáš Novotný   Jakub Stodůlka  Jaroslav Kubec  Vojtěch Mňuk            Matěj Stodůlka 
Klára Kubcová   Dominik Marek  Hedvika Rohlenová Lucie Kovářová             Anna Křížová 
Adam Kovář   Jakub Touc  Matyáš Marek  Matyáš Michl            Andrej Rybak 
        Slavomír Bílek 
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    Do play-off, které následovalo po základní skupině, postupovaly čtyři nejlepší týmy. Jediní 
„Šmouliens“ zůstali těsně před branami semifinále. Předchozí dva zápasy mezi „První vyhrání 
z kapsy vyhání“ a „Kde obrana?“ ve skupině byly vyrovnané, a tak se očekávala podobná bitva 
i v prvním semifinále. Z vítězství 4:2 se nakonec radoval tým „Kde obrana?“, a díky tomu 
postoupil do finále. Druhé semifinále bylo jednoznačnější a po výhře 4:0 postoupil do finále 
tým „Špekáčci“, kteří navzdory svému názvu dobrým pohybem vyřadili tým „Koukáme na 
hokej“.  
   V boji o bronz si spravil chuť tým „Koukáme na hokej“, když dokázal porazit 5:1 „První 
vyhrání z kapsy vyhání“, a mohl utíkat k televizi dokoukat druhé hokejové semifinále. Naopak 
poražení dostáli svého názvu, a po vyhrané základní skupině v play-off pohořeli, a brali 
bramborové medaile. Finále bylo mnohem vyrovnanější, a po základní hrací době skončilo 3:3. 
Po vzájemné dohodě se rozhodlo, že vítěze určí zlatý gól a tedy, kdo vsítí první branku, zvítězí 
v celém turnaji. Nakonec rozhodla branka přes celé hřiště, a vítězství si nakonec na svoji 
stranu vystřelil tým „Špekáčci“, a pro „Kde obrana?“ zbylo jen stříbro. Pár drobných zranění, 
ale i tak i díky výbornému grilovanému masu jsme si všichni turnaj užili na jedničku. 
Večer jsme zakončili volejbalovou přípravou na následující turnaj. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Volejbalový turnaj 
 

   První červnovou sobotu se na novém hřišti za školou sehrál jubilejní 10. ročník volejbalového turnaje. Nejdříve to vypadalo, že 
nám turnaj proprší, ale výjimečně se předpovědi počasí nepletly a opravdu jak slibovali, tak pršet těsně před turnajem přestalo. 
Vysušili jsme menší kaluže a odpolední počasí už přálo volejbalu, a dokonce i to sluníčko na nás nakonec vykouklo. Na turnaj 
dorazilo 22 hráčů a hráček, kteří se rozdělili do čtyř následujících družstev. 
 

# Kde obrana? Špekáčci 
Koukáme 

na hokej 
Šmouliens PVzKV BODY 

Kde obrana? 2 
0:3 

2:4 

2:3 

4:2 

2:2 

5:4 

0:1 

2:1 
10 

Špekáčci 
3:0 

4:2 
0 

2:3 

2:4 

3:3 

3:2 

1:3 

4:0 
13 

Koukáme 

na hokej 

3:2 

2:4 

3:2 

4:2 
2 

1:4 

3:2 

2:5 

1:2 
12 

Šmouliens 
2:4 

4:5 

3:3 

2:3 

4:1 

2:3 
4 

0:3 

5:1 
8 

První vyhrání 

z kapsy vyhání 

1:0 

1:2 

3:1 

0:4 

5:2 

2:1 

3:0 

1:5 
# 15 
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Zdemifikuja:  
Filip Umlauf, Miloš Novotný, Zdeněk Volf, Jana Volfová, Jakub Stodůlka 
Loupežníci: 
Tomáš Ehl, David Kletečka, Jiří Hovorka, Vojtěch Mňuk, Karolína Mariffonová, Hana Kletečková 
Dream team: 
Milan Rohlena, Václav Kletečka, Matěj Stodůlka, Tereza Roštlapilová, Dana Konečná 
Herní deprese: 
Jan Křepela, Jakub Volf, Tereza Novotná, Láďa Konečný, Eva Stodůlková, Libor Umlauf 
 
 

# Zdemifikuja Loupežníci Dream team Herní deprese BODY 

Zdemifikuja 2 1:2 0:2 2:0 3 

Loupežníci 2:1 0 1:2 0:2 3 

Dream team 2:0 2:1 2 2:1 9 

Herní deprese 0:2 2:0 1:2 0 3 

  
  
   Zápasy ve skupině tradičně určily pořadí do play-off. V prvním semifinále potvrdil svoji neporazitelnost „Dream team“, a porazil 
vcelku jednoznačně 2:0 na sety tým „Zdemifikuja“. Druhé semifinále bylo mnohem 
vyrovnanější, a ačkoli „Loupežníci“ vyhráli první set, tak v těch následujících se dařilo 
více „Herní depresi“ , a do finále postoupila po výhře 2:1 na sety právě ona.  
   V zápase o třetí místo se více dařilo „Loupežníkům“, a povedlo se jim po výhře 2:0 
uloupit bronzovou příčku. I přes to, že tým „Zdemifikuja“ byl složen převážně 
z pořadatelů, nikdo na tento fakt nebral ohled a odsoudili je na čtvrté místo. Finále nám 
přineslo pěkné drama, kdy i lehce zranění hráči z týmu „Herní deprese“ dokázali na 
bolest během hraní zapomenout. První set vyhrál „Dream team“, ale „Herní deprese“ 
zvládla lépe ten druhý a zvítězila v něm. Rozhodoval tedy třetí set, kdy se hrálo do 
patnácti bodů. Zdálo se, že pro výhru si jde „Dream team“, a přestože vedl 14:8 a 
někteří jedinci už slavili výhru, i tak se „Herní deprese“ nevzdala, nepropadla do 
deprese a velmi sebevědomě nám předvedla neuvěřitelný obrat. A nakonec se z 
vítězství radovala po výhře 16:14 právě ona. Po kvalitních výkonech jsme si dali klobásu 
z udírny, dobře chlazené pivo a zhodnotili si, že se turnaj vyvedl, a až na pár drobných 
zranění proběhl bez problémů.   

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Za SK Skalka Filip Umlauf 
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Turnaj v minihokeji – Hradec Králové 
 

   V neděli 21. 4. se náš tým HC Skalkiens ve složení D. Felcman, D. Umlauf, D. Mňuk, T. Ehl, V. Kletečka, V. Jánský a T. 
Cvejn zúčastnil turnaje v minihokeji, hraný na šířku kluziště v pásmu po modrou čáru, 3 na 3 + brankáři. Turnaj nesl 
název COOL HOCKEY CUP 2024, a kdo si pamatuje, jeho minulý ročník hraný ve Dvoře Králové se nám povedl vyhrát. 
Ambice byly tedy vysoké, a všichni dobře věděli, jakou kvalitu HC Skalkiens má. Vše se ale hned po ránu otočilo a 
zkomplikovalo, kdy nám náš brankář (D. Felcman) oznámil, že mu je nevolno a turnaj s největší pravděpodobností 
neodchytá. Bohužel se tato obava stala skutečností. A tak hned na počátku turnaje jsme přišli o silný článek našeho 
týmu, a dokonce se nám nepodařilo sehnat ani žádnou gólmanskou náhradu. První zápas se blížil a do brány se již 
začínal pomalu převlékat V. Jánský. Nakonec jsme si do prvního utkání mohli po dohodě s pořadateli vypůjčit 
hostujícího brankáře, který ale posilou rozhodně nebyl. Do dalších utkání pak nastoupil švára od T. Cvejna, který se 
toho na poprvé zhostil velmi dobře, a v naší bráně skončila už pouze každá druhá střela. V prvním zápase jsme se 
utkali s týmem HC Pondělí (týmem na konečném 3. místě), kterému jsme nakonec, i přes vedení v zápase, podlehli 
v samotném závěru poměrem 7:9 (branky: 4x D. Umlauf, 1x T. Ehl, 1x D. Mňuk, 1x V. Kletečka). Přes všechny trable 
hned z počátku turnaje poskytl po prvním utkání hodnocení V. Kletečka: „To je den, nemáme brankáře a do toho piju 
Zlatého Bažanta“. Vencovo dosavadní zhodnocení rozhodně mluvilo za vše.  
   Od 11:30hod nás čekal dvojzápas, ze kterého jsme museli vytěžit v obou případech vítězství, abychom měli šance 
na play-off. V zápasech hraných na 1x 12minut hrubého času nás nečekalo rozhodně nic jednoduchého. Ovšem jak 
nás dobře znáte, zabojovali jsme, a urvali vítězství 6:0 proti týmu HC Mžany a 4:3 proti týmu HC Hradečtí Lvi (týmem 
na konečném 9. místě). Branky: 4x D. Umlauf, 3x V. Kletečka, 2x D. Mňuk a 1x V. Jánský. V našem druhém utkání jsme 
zavřeli branku, vepředu předvedli výbornou produktivitu a pohledné akce do prázdné branky, a tak si zodpovědně 
došli k hladkému vítězství. Mezi 2. a 3. zápasem nás dělily pouhé 2 minuty odpočinku, a tak nám nezbývalo nic 
jiného, než se kousnout a zkusit to urvat. V zápase jsme vždy vedli, ale soupeř to nevzdával, proto koncovka zápasu 
byla velmi napínavá. Ukázali jsme opět našeho týmového ducha, ale taky měli trochu toho štěstíčka. Přes druhou 
výhru ve skupině jsme postoupili do vyřazovacích bojů z 2. místa ve skupině. Po základní skupině jsme se zeptali na 
hodnocení V. Jánského: „To jsem se nechal ukecat na pí*ovinu“. Ano, skutečně tento turnaj je po fyzické stránce 
s jednou trojkou na střídání velmi náročný, ještě navíc když jsme se dozvěděli, že play-off bude hrané na 1x 15 minut 
hrubého času.  
   V play-off jsme narazili na vysoce kvalitního soupeře, kterým byl tým HC Farad (tým na konečném 2. místě). Za 
průběžného stavu 3:4 pro soupeře jsme ještě věřili v obrat, ale bohužel soupeř od poloviny zápasu převzal otěže 
zápasu, měl více sil a lepší kombinaci, kterou rozhodl o své výhře. Nám se od poloviny zápasu nepodařilo skórovat, 
naopak soupeř byl produktivní, a došel si k postupové výhře 3:8. Branky: 1x T. Cvejn, 1x D. Umlauf, 1x V. Jánský. 
V play-off jsme tak vypadli ve čtvrtfinále, a čekalo 
nás ještě jedno utkání o umístění. V něm za náš 
tým nastoupil v bráně D. Umlauf. Od začátku 
zápasu byl na ledě vidět pouze jeden tým, a to ten 
náš. Od první minuty jsme měli daleko herně 
navrch, a nedali jsme soupeři žádnou šanci. Jediný 
obdržený gól v zápase, s ohledem na našeho novice 
v brankovišti, mluví jasně za kvalitu soupeře. 
Jasnou výhrou 10:1 odjíždíme z turnaje bez medailí, 
ale s úsměvy na tváři na konečném 6. místě. Branky 
v posledním utkání: 3x D. Mňuk, 3x T. Cvejn, 2x V. 
Jánský, 1x V. Kletečka, 1x T. Ehl. Turnaj přes trable 
v brankovišti hodnotíme pozitivně, a již se těšíme 
na následující hokejovou sezónu. 
 

Děkujeme všem, našim hráčům, ale zejména našim 
divákům a příznivcům, kteří nás podporují po celou 
dobu sezóny a na zimních stadionech.  

Na foto z leva: (horní řada) V. Kletečka, T. Ehl, D. Mňuk, (dolní řada) V. Jánský, T. Cvejn, (brankář) D. Umlauf 

Za SK Skalka Dominik Umlauf 
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SDH Lhota Netřeba        
 

  Na jaře roku 2024 toho lhotečtí dobrovolní hasiči zažili opravdu hodně. Některé čtvrtletí není co psát, ale tentokrát si počtete 

😊. „Furt nic a najednou zájezd“. Tak musíme pěkně popořádku. 
22. března nám odvezli nastřádaný elektroodpad z naší garáže nad rybníčkem. I když toho bylo tentokrát opravdu hodně, vše 
proběhlo hladce a rychle. V garáži se tím pádem opět uvolnilo místo a vaše vysloužilé spotřebiče zde můžete nadále odkládat, jak 
jste zvyklí. 
   První pátek v dubnu pořádali manželé Hofmanovi. Bylo to velmi příjemné 
setkání i proto, že Miloš nedávno oslavil kulaté jubileum, a tím pádem se za 
vytočená piva nedělaly čárky. Slavnostní atmosféru ještě podtrhlo výborné 
uzené a napečené dobroty. Počáteční obavy, že sud bude moc velký, rozptýlil 
v devět večer příchozí jednadvacátý host. O zpestření se postaral Libor Piskora, 
který zprovoznil naši né moc chytrou televizi a pustil nám video z pořádání 
hasičské soutěže u nás ve Lhotě Netřebě v roce 2006. To jsme se někteří divili, 
jak jsme byli mladí, hubení, vlasatí a jiní se hledali marně, protože tady prostě 
ještě ani nebyli. S úctou jsme zavzpomínali i na ty, kteří už s námi bohužel tyto 
fotky prohlížet nemohou. Prodiskutovali jsme, co se dalo, a spokojeně se 
rozcházeli do svých domovů. 

   V neděli 7. dubna se na improvizovaném hřišti u Ehlů konal první 
letošní fotbálek. 
Pak už jsme 13. dubna začali testovat naši opravenou stříkačku a 14. 
dubna proběhl velký trénink.  
 
Tradiční jarní výlet jsme naplánovali až na 20. dubna. Po loňských 

patáliích se sněhem 11. března jsme se těšili na jarnější počasí. Ale…😊 
Pořádání našich výletů a vejšlapů je v podstatě reklama na špatné 
počasí. My na to ale nedbáme a zoceleni jsme si propršenou sobotu 
náležitě užili! 

Autobus od firmy Jarkovský, na který nám dotací přispěla obec Podbřezí, nabíral první zmoklé účastníky v Dobrušce přesně 
v 7:36. V pohodě jsme vyjeli směr Police nad Metují. Už před Náchodem se děti ptaly, kdy už tam budeme, a svěřily se, že se 

nejvíce těší na oběd a na večeři 😊. První zastávkou bylo Muzeum stavebnice Merkur v Polici nad Metují. Tolik sešroubovaných 
dílků jsme v životě neviděli. Při komentované prohlídce jsme si vše náležitě prohlédli, vyfotili, a také jsme si zkusili něco sestavit. 
Ale opravdu jen zkusili, protože to bychom tam byli ještě teď. V 10 hodin jsme již uháněli do Broumova. Chvilku jsme počkali 

v autobuse, než přejde liják. V době, kdy má každý radar ve 
své ruce, je to totiž velmi jednoduché se dešti vyhnout. Říkali: 
„Za pět minut přestane pršet“. A taky jo, a tak jsme vyšli směr 
broumovský klášter. Čas do prohlídky objednané na 
jedenáctou jsme si zkrátili v kavárně. Historické interiéry 
rozlehlého barokního komplexu kláštera nás uchvátili, i když 
místo návštěvy vyhlášené klášterní knihovny nám ukázali jen 
fotku vyvěšenou před vchodem do knihovny. Ta byla 
uzavřena z důvodu inventarizace svazků.  Vše nám vynahradil 
skvostný interiér kostela sv. Vojtěcha. Při drobném deštíku 
jsme sešli z kopečka do restaurace, kde nás již čekal 
objednaný oběd. Poseděli jsme, pojedli a popili a řešili, zda 
pokračovat podle plánu do mini zoo, nebo změnit program. 
Při neustávajícím dešti jsme se hlavně báli blátivých cest. 
Nakonec jsme to riskli a udělali jsme dobře. Prostředí Farmy 

Wenet nás příjemně překvapilo, a to nejen zpevněnými a vydlážděnými cestičkami, ale také množstvím zvířat, spoustou dětských 
koutků s různými aktivitami a v neposlední řadě tepelnými zářiči v recepci, které nám promoklým přišly vhod. Když jsme 
zvířátkům rozdali všechno nakoupené krmení, vyjeli jsme vyhřátým autobusem do Šestajovic. Tam nás čekala prohlídka 
historických motocyklů. Byli jsme po necelé hodince strávené v autobuse trošku vykulení, a tak jsme chladné prostory muzea, 
které bylo nacpané víc než stovkou cestovních a sportovních motocyklů, také hraček, kočárků a panenek, tak rychle proběhli, že 
se nám v pečlivě sestaveném plánu najednou objevila víc než hodina času navíc. Vůbec nevím, jak se to mohlo stát, že jsme tím 
pádem ve vinárně U Drašnarů museli strávit v teplíčku mnohem více času, než jsme původně plánovali. Nikdo si ale kupodivu 
nestěžoval. Žoviální vinárník a restauratér pan Drašnar jako by to předpokládal, a zamluvená místa měl pro nás připravena i 
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s jeden a půl hodinovým předstihem. Výborné jídlo, výtečné pivo a dobrá atmosféra byla předposlední třešinkou na výletním 
dortu. Ještě nás totiž čekalo zakončení v podobě jedné hodiny bowlingu v herně Na Rychtě.  Pak už nás příjemně unavené 
autobus rozvezl do našich domovů. Už se těšíme, s čím si na nás přijde počasí příště. My jsme připraveni! Pro účastníky, jako 
obvykle, ještě řešení výletového kvízu: 1a), 2a), 3b), 4c), 5c). 
 

   Osvěženi výletem jsme hned v pondělí 22. dubna začali na svolané schůzce řešit pořádání letošních čarodějnic a 29. v pondělí 
jsme už na plácku u Ehlů připravovali zázemí pro hlavní akci našeho sboru. Stavěly se stany, přivážely lavice, navážely se sudy a 

řešily se ceny, ostatně jako každý rok v tento den. Letošní čarodějnice 
připadly na úterý, takže začátek v 17 hodin byl tak tak a start dětských 
soutěží se také trochu opozdil. Nicméně děti, kterých se sešlo více než 
v loni, si stezku s jednotlivými úkoly pochvalovaly a užily. Trochu nás 
potrápil poměrně silný a studený vítr, ale každý, kdo jen trošku chtěl, 
se bavil, děti se vyřádily, dospělí se občerstvili, hranice krásně vzplála, 
aby v klidu dohořela. A protože bylo v noci 14 stupňů, vypilo se 

tentokrát více kofoly a méně svařeného vína 😊. Děkujeme všem, 
kteří nás podporují a přijdou strávit poslední dubnový večer k nám na 
kopeček, děkujeme všem členům SDH Lhota Netřeba i ostatním 

dobrovolníkům, kteří jsou ochotni věnovat svůj volný čas a pomáhají při přípravách, organizaci, zajišťování i úklidu této 
nejvýznamnější společenské akce pořádané ve Lhotě Netřebě. 
 

  A to zdaleka nebyl všech akcí konec, protože už 11. 
května nás čekala okrsková zkouška techniky. 
Pořadatel byl tentokrát SDH Podbřezí. O to víc jsme 
se těšili, že to máme tak blízko, a přitom se 
nemusíme o nic starat. Počasí bylo ideální, nálada 
výborná, zázemí na hřišti rozšířené a občerstvení 
zajištěno. Výsledky byly přiměřené, i když jsme měli 
natrénováno na víc, ale ta tréma! Každopádně je 
nejdůležitější, že stříkačka opět stříkala = technika 
byla vyzkoušena a strávili jsme společně pohodový 
den.  
 

   V sobotu 25. května projížděla naší obcí Podorlická 
rallye. Někteří 
občané se proto 
nemohli od svých obydlí hnout, a tak alespoň fandili, jak se dalo. Druhá rychlostní zkouška už 
trochu kolidovala s mistrovstvím světa v hokeji, kdy jsme hráli o účast ve finále se Švédy. 
Bylo to obojí napínavé jako kšandy, ale nakonec: „Hurááááá“, v neděli jsme celý šampionát 
vyhráli. 
 
Začátkem června jsme také na kšeft stavěli a bourali letos poprvé náš velký stan, tentokrát 
v Králově Lhotě. 
 

 

7. května jsme se z důvodu pořádání voleb přesunuli s prvním pátkem 
na plácek u Ehlů. Pořádající Jirka a Lukáš Mžikovi se s polními 
podmínkami poprali bravurně, počasí zajistili solidní, občerstvení 
chutné, pivo plzeňské, a tak si páteční podvečer užívalo poměrně 
hodně příchozích.  
 

V létě nás čekají hlavně dovolené, nějaký ten první pátek a možná i 
vložený vejšlap do Prahy. O tom příště. 
 
 

                   Zážitkově strávené léto vám za Sbor dobrovolných hasičů Lhota Netřeba přeje Petra Petříková 
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SDH Podbřezí – Skalka 
 
   Uplynulé období bylo nabité událostmi a nejen jimi.  Zadařilo se. Měli jsme i úspěchy. 
 

   Pro letošek jsme se rozhodli uspořádat u nás 
okrskové cvičení a prověrku techniky. Celý 
duben i půlka května byla věnována 
přípravám. Obhlížel se terén, upravovalo se 
místo pro sání, vymýšlelo se provedení útoku, 
hledalo se místo pro parkování vozů, 
domlouvalo se zajištění občerstvení i odměn. 
Naše soutěžní družstva pod vedením Tondy a 
Vráti pilně trénovala. Moc oběma děkujeme, 
věnovali celé akci spoustu času. Veškerá píle 
všech pořadatelů byla v sobotu 11. května 
odměněna pěkným počasím, spokojeností 
zúčastněných a také VÍTĚZSTVÍM kluků 
v soutěži. K dobré náladě pomohly i ženy 
sboru. Úspěšně zvládly útok a ještě napekly. A 
byly to samé dobroty. Mňam. Luboš Pohl ml. 
uvařil výbornou gulášovou polévku, po které se jen zaprášilo. Martin Zítko a Zdeněk Doubravský se zase postarali o 
pečenou krkovici.  
 

Výsledky prověrky doplněné šplhem na tyči:        Pohoří        45:01 s       
                                                                                       Dobruška   58:68 s 
                                                                                       Opočno      60:11 s  
                                                                                       Podbřezí    63:37 s     
 
Výsledky soutěže:              Muži:    Podbřezí     25:41 s              Ženy:     Chábory         42:93 s 
                                                          Opočno       30:69 s                             Podbřezí A    49:07 s                                      
                                                         Pohoří         39:47 s                             Podbřezí B     72:70 s 
 

GRATULUJEME! 
 Krásná, vydařená akce. 
 

   Dne 15. 6. 2024 nás v Telči Tonda Novotný ml. a Vráťa Cvejn 
zastoupili na Celostátním setkání hasičských praporů sborů 
dobrovolných hasičů u příležitosti oslav 160. výročí založení 
prvního českého hasičského sboru. Byla zde k vidění krásná 
přehlídka praporečníků s 694 historickými prapory. Všechny 
prapory byly odměněny dekorativními pamětními stuhami. 
Podívaná určitě nádherná, jen ta organizace tam trochu vázla. 
Děkujeme za reprezentaci našeho sboru. 
   I nadále se scházely děti na svém kroužku, probíhal sběr 
elektroodpadu a navštěvovali se oslavenci, kterým ještě jednou 
přejeme pevné zdraví a hodně štěstí. 
 
 

   Dovolujeme si vás pozvat na letní zábavu se skupinou Rocksorry, která se uskuteční 10. 8. 2024. 
 
   Přejeme všem hezké léto, dětem krásné prázdniny a dospělým vydařené dovolené. 
 

                                                                                         Za SDH Lenka Mervartová 
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Sdružení žen  
 

Ukliďme Česko 
 

   I letos se v naší obci konal pravidelný jarní úklid. Nejprve vyrazily 5. dubna školní děti poklízet obec. Sluníčko jim 
přálo, tak se jim poklízelo náramně. Je zajímavé, co se dá při takovém jarním úklidu najít. Například pánské trenýrky 

jsou opravdu kuriózní nález 😊 
   Další úklidový den jsme zvolili na 13. dubna a také jsme měli krásné počasí. Vyrazili jsme do katastru obce, a i když 
jsme byli v komorní sestavě, tak jsme celé dopoledne věnovali úklidu přírody. Tentokrát to nebyla vůbec lehká práce, 
ale těšilo nás, jak se naše děti opět vrhly do pomoci. Společně s námi děti tahaly pneumatiky, sbíraly plastové lahve,  
papíry a další odpad, který jiní úplně sobecky vyhodili. Přitom je to tak jednoduché třídit odpad a nenechat úklid na 
cizích dětech.  

     Za Sdružení žen Petra Čepelová 
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Dětský den  
 

   V neděli 9.6. proběhla naše tradiční akce – dětský den.  Tématem letošního ročníku bylo POVOLÁNÍ a děti si během 
odpoledne vyzkoušely řadu různých profesí. Začalo to tím, že si jako zručné švadleny musely na startu „sešít“ 
peněženku. Do té potom na trase s úkoly „vydělávaly“ žetony, za které v cíli na hřišti „nakupovaly“ ceny. Na každém 
stanovišti je čekal zástupce určité profese s připraveným úkolem – řeznice, kadeřnice, zedníci, hasička, úřednice, 
zdravotnice, číšnice a truhláři.  
   Na hřišti se potom skutečně obchodovalo, a to na „dětském tržišti“, se zbožím, které si děti předem vyrobily. Mohli 
jste si koupit sněhové pusinky, květinové dekorace, samolepky, pampeliškové medy, záložky do knížky, muffiny, 
háčkované výrobky, čaje a další skvělé věci. Obchodovalo se do vyprodání zásob, řádilo na hřišti, co síly stačily. 
Povídalo se, jedlo a pilo, dokud nedošlo pivo  . 
   Na dětský den letos přišlo 63 dětí, organizačně ho v den konání zajišťovalo 20 lidí a s přípravami pomáhalo cca 9 
dalších. To jsou pěkná čísla, vážíme si moc toho, že na dětský den chodíte a že ho společně s námi tvoříte!     
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Naďa Kasperová 



ROČNÍK XXX      LÉTO 2024 
 
   Stránka 15 
  
 

Základní a Montessori mateřská škola 
 

Zprávy ze školy 
 

   Je to opět tady: lípy kvetou, prázdniny jsou za dveřmi. Jaro bylo v naší škole a školce opět nabité, několik akcí nás 
ještě čeká, ale už se i těšíme na dvouměsíční odpočinek. 
 
   Jak bylo v plánu, kromě výuky v běžných dnech jsme se učili na Krupárně plést pomlázky a s podbřezskými obyvateli 

jsme vynášeli Moranu. Zajímavé byly přednášky 
lektorek ze záchranné stanice v Jaroměři. Mladší děti 
ze školky a první třídy se seznámily s tím, jak žijí 
netopýři. Starší děti se dozvěděly informace ze 
života plazů, pohladily si krajtu a někteří odvážlivci si 
ji dokonce nechali dát za krk. Vydařená akce byla 
Noc s Andersenem, kterou připravily maminky a 
tímto jim ještě jednou děkujeme. Do druhého dne, 
ve kterém jsme se zapojili do akce Ukliďme Česko, 
děti ve škole přespaly. Žáci 3. – 5. ročníku 
absolvovali školní kolo soutěže Matematický klokan 
a v dubnu se zúčastnili besedy Jeden svět spojené 
s promítáním v rychnovském kině. U filmů jsme si 

uvědomili, jak to někdo v životě nemá ale vůbec jednoduché. Celá škola se také zapojila do přírodovědné soutěže 
Vítání bledulí v okolí chaty Radost nedaleko Deštného v Orlických horách, odkud si jedna skupinka dokonce přivezla 
medaili. V květnu jsme navštívili hradeckou hvězdárnu. Děti z mateřské školy se zase vypravily do ZOO ve Dvoře 
Králové. Zapomenout nesmíme na pozvání do ZŠ Dobré, kde nám na oplátku za říjnový program u nás připravili 
Doberáci orientační běh po stanovištích. Děti si tak vyzkoušely mimo jiné i střelbu ze vzduchovky! Z dalších akcí 
přírodních bych uvedla výpravu prvňáčků do Přírodní ukázkové zahrady „U Lánské cesty“ v Černčicích a na statek 
Věříšových, kam je doprovodili i čtvrťáci a páťáci. Pro páťáky byla zajímavá návštěva keramické dílny v Jaroměři, kde 
si zkusili, že vyrobit nádobu na keramickém 
kruhu je docela těžká věc. A pak už je a 
čtvrťáky čekala příprava na dvoudenní výpravu 
do Hořic. Spali jsme v místním gymnáziu, 
navštívili jsme kamenickou školu, 
zemědělskou školu se statkem, důkladně 
prozkoumali okolí tohoto města kamenné 
krásy a samozřejmě ochutnali hořické 
trubičky. Nižší ročníky zase čeká výlet do 
Uhřínova. Všichni si ještě užijeme sportovní 
dny, zahradní slavnost a pak už vzhůru na 
prázdniny. A na závěr pro vás máme hádanku: 
jestlipak najdete na obrázku naši vzácnou 
návštěvu – kamaráda Erica ze Rwandy?  
 
 
 
Krásné prázdniny všem přeje za školní tým 

Anna Hrčková, ředitelka 
 

   Ráda bych na tomto místě moc poděkovala našim kolegyním, se kterými se budeme letošní školní rok loučit. Paní 
asistentce Dagmar Hartmanové, která byla posilou v mateřské škole, a paní učitelce Věře Kroulíkové, která skalecké 
děti učila číst a psát celých 18 let. Přejeme do dalších let dostatek pohody, zdraví a radosti ze života! 
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